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Dagsorden - kontaktudvalg for Plejecenter Rønnebærparken 

Dato og tidspunkt: mandag d. 11. december kl. 10.00-12.00  

Sted: Rønnebærparken 

Deltagere: Ole (pårørende), Louise (medarbejder), Henny (beboer), Tove (ældrerådet), Leif (frivillig), 
og Bette (leder) 

Fraværende:   

Mødeleder: Bette & Tove 

Referent:  Bette Balschmidt 

  

1. Godkendelse af dagsorden og referat 
Godkendt  

2. Information fra udvalgets medlemmer 
(Dette punkt plejer at fylde det meste, og er som regel en dialog, hvor vi snakker om 
hvordan vi alle synes det går, og hvor der er potentiale for forbedringer.) 

Teamleder: 
- Plejehjemslæge ordning starter så småt op i 2024. Det bliver frivilligt for borgerne 

om de ønsker at skifte over til plejehjemslægen, eller om de vil beholde deres 
faste. Det bliver centersygeplejersken der bliver kontaktperson, og kommer til at 
varetage ”stuegang”. 

- Økonomi 
o Kontaktudvalgskonto beholdning ca. 45.000,- 
o Sommerkontoen ca. 19.000,- 
o Fælleskontoen ca. – 9000,- 

- Alle boliger er reserveret. Der stilles undrende spørgsmål til hvorfor der kan gå så 
lang tid indimellem før en bolig kan lejes ud igen. Tove oplyser, at de har haft det 
oppe på flere ældrerådsmøder, og at Søren Wollesen arbejder videre med dette. I 
København har de containere, hvor boet bliver opmagasineret i, så lejligheden 
kan lejes ud, så hurtigt som muligt. Det er synd for dem der er på ventelister. 

- Plejeboligboligstrategi – der afventes stadig at der kommer investorer der ønsker 
at bygge nyt i Maribo og Nakskov.  

- Bette foreslår at købmanden laver et ugentligt besøg med en rullevogn, hvor man 
kan købe lidt forskelligt, og bestille til næste gang. Leif tager dette med, da han er 
med i bestyrelsen i brugsforeningen. Tove foreslår at de også laver et katalog 
over andre varer man kan bestille. 

Ældrerådet:  
- Fra ældrerådets møder er der stadig punkter på vedr. flextransport samt 

borgerservice. 
- Årets sidste møde. D. 14.12.23 hvor borgmesteren deltager. 
- Tove fik på et af møderne lov at tale om det at arbejde på et plejecenter.  
- Kunne godt tænke sig at der blev tænkt over hvor meget plastik der bliver brugt 

hos fælleskøkkenet.  

Medarbejder:  
- Louise introducerer sig selv. Det er hendes første møde. 
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Pårørende: 
- Glad for at komme i Rønnebærparken 
- Formand for Rønnebærparkens venner, vi er kommet godt i gang, selvom der er 

meget der skal være styr på, med bankkonto, CVR nr., indsamlings tilladelse. 
Menighedsplejen har doneret 5000,-, Lollandsfonden har givet 5000,-, bankoaften 
gav ca. 8000,- 

Frivillige: 
- Intet nyt, er meget glad for at komme her. Vi er alle enige om at vi har 

verdensbedste frivillige her i Rønnebærparken. I sidste uge, hjalp de med at lave 
mad, og dække bord til vores årlige julefrokost. 

Beboer:  
- Er utilfreds med at man ikke som beboer kan få lov at være med til at bestemme 

hvad man skal spise.  
- Oplever at man skal være hurtigere færdig med at spise aftensmaden, end 

tidligere.  
- Kunne godt tænke sig at spille kort eller Ludo efter aftensmad. Bette giver besked 

videre til teamet om disse forslag. 

3. Planlægning af møder næste år 
I juni skal der efter planen afholdes valg til kontaktudvalget. Det meldes ud når vi 
nærmer os, om det bliver nedenstående dato i juni, så vi afholder valget op til mødet, 
eller om vi finder en anden dato til dette. 

19.2.24 kl. 10-12 

17.6.24 kl. 10-12 

16.9.24 kl. 10-12 

18.11.24 kl. 10-12 

4. Evt 
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